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Protokół Nr II/2018 

z II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 10 grudnia 2018 roku 

w sali Urzędu Miejskiego Stary Rynek 1. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12.05, a zakończyła o godzinie 20.00. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji              - 20 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Miejskiej. 

4. Rozpatrzenie uchwał:  

1/ w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu, ustalenia składu 

liczbowego i osobowego, 

2/ w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu, 

3/ w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łowiczu 

ustalenia składu liczbowego i osobowego, 

4/ w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Łowiczu, 

5/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata  

2018-2024,  

6/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2018 rok,  

7/  w sprawie wyboru radnych do Komisji Stypendialnej powoływanej przez Burmistrza 

Miasta Łowicza  do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów osobom zajmującym 

się twórczością artystyczną, 

8/ w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego miasta Łowicza, 

obszar urbanistyczny Zielkówka, fragment położony przy ul. Kaliskiej, 

9/ w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego miasta Łowicza, 

obszar urbanistyczny Kostka, fragment położony przy ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego, 

10/ w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, 

fragment obszaru urbanistycznego Korabka, obszar położony przy ul. Warszawskiej, 

11/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment 

obszaru urbanistycznego Łowicka Wieś, obszar położony w rejonie ulic: Prymasowskiej, 

Jana Pawła II i Tuszewskiej, 

12/ w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

miasta Łowicza, 

13/ w sprawie wystąpienia do Instytutu Pamięci Narodowej – Komisja Ścigania Zbrodni 

przeciwko Narodowi Polskiemu i Wojewody Łódzkiego w celu uzyskania zgody na zmianę 

nazwy ulicy w Łowiczu z „ul. Żołnierzy Niezłomnych” na „ul 17 –go stycznia 1649r.”. 

5. Informacja Burmistrza Miasta Łowicza dot. zgłoszonych żądań wynikających z art. 36 ust. 1-3 

i ust. 5 oraz wydanych decyzji na podstawie art. 37 ust.6 i 7 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. 

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. Dz.U. z 2018 r. poz. 1945). 
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6. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

7. Interpelacje, zapytania, sprawy różne. 

8. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

9. Zakończenie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad. 1. 

Otwarcia obrad II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady Henryk Zasępa.  

Powitał Radnych oraz zaproszonych gości: Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, 

Zastępcę Burmistrza Miasta Pana Bogusława Bończaka. Powitał Przewodniczących Zarządu 

Osiedli, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, 

Naczelników Wydziału, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, Radcę Prawnego Panią 

Jolantę Służalską-Mrożewską, pracowników Urzędu Miejskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej obecnych 

jest 20 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne. 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że proponowany porządek obrad 

II Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęło pismo Burmistrza Miasta 

o wprowadzenie autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łowicza na lata 2018-

2024. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radny Mariusz Siewiera złożył mandat 

radnego. Mandat po nim nie został obsadzony, zatem powołanie składów komisji odbyłoby się 

z pominięciem tego radnego. Zaproponował zmianę porządku polegającą na wykreśleniu dwóch 

projektów uchwał: w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu, ustalenia ich 

składów liczbowych i określenia zakresów działania, oraz w sprawie ustalenia składów osobowych 

stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu. Zaproponował rozpatrzenie tych projektów uchwał na 

Sesji w dniu 14 grudnia 2018 roku o godzinie 14.30. Na tej Sesji złoży ślubowanie powołany przez 

Komisarza Wyborczego Radny. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie zmiany porządku obrad poprzez 

wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2018-2024: 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  
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9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że autopoprawka została wprowadzona jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie zmiany porządku polegającej na 

wykreśleniu dwóch projektów uchwał: w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Łowiczu, ustalenia ich składów liczbowych i określenia zakresów działania, oraz w sprawie 

ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu, kolejne projekty uchwał 

ulegną przesunięciu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad II Sesji został zmieniony 

jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

 

Protokół z I Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół z I Sesji Rady 

Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 4  

Rozpatrzenie uchwał: 

1/ Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu, 

ustalenia składu liczbowego i osobowego – przedstawił Przewodniczący Rady Henryk Zasępa.  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa poinformował, że po wcześniejszych konsultacjach 

z Radnymi ustalono 5 osobowy skład Komisji Rewizyjnej. Zaproponował do Komisji Rewizyjnej 

następujących Radnych: Krzysztofa Igielskiego, Krzysztofa Janickiego, Łukasza Jażdżyka, 

Wiesławę Gęburę, Michała Terenowicza. Zapytał Radnych czy wyrażają zgodę na udział w pracach 

Komisji Rewizyjnej.  

Radny Krzysztof Igielski wyraził zgodę. 

Radny Krzysztof Janicki wyraził zgodę. 

Radny Łukasz Jażdżyk wyraził zgodę. 

Radna Wiesława Gębura wyraziła zgodę. 

Radny Michał Terenowicz wyraził zgodę. 

 

Pozostali Radni innych propozycji nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów do 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 
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13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że lista kandydatów została zamknięta 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie uchwały w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu, ustalenia składu liczbowego i osobowego. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr II/7/2018 
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2/ Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Łowiczu – przedstawił Przewodniczący Rady Henryk Zasępa. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował Krzysztofa Igielskiego na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Radny Krzysztof Igielski nie wyraził zgody. Zaproponował Krzysztofa Janickiego na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Radny Krzysztof Janicki wyraził zgodę. 

 

Pozostali Radni  innych propozycji nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że lista kandydatów została zamknięta 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 
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2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr II/8/2018 

 

3/ Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Łowiczu ustalenia składu liczbowego i osobowego – przedstawił Przewodniczący Rady Henryk 

Zasępa. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa poinformował, że po wcześniejszych konsultacjach 

z Radnymi ustalono 6 osobowy skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Zaproponował do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji następujących Radnych: Dariusza Dzika, Krzysztofa 

Janickiego, Zofia Kroc, Józef Szczepanik, Zofia Wielemborek, Robert Wójcik. Zapytał Radnych 

czy wyrażają zgodę na udział w pracach Komisji Rewizyjnej.  

Radny Dariusz Dzik wyraził zgodę. 

Radny Krzysztof Janicki wyraził zgodę. 

Radna Zofia Kroc wyraziła zgodę. 

Radny Józef Szczepanik wyraził zgodę. 

Radna Zofia Wielemborek wyraziła zgodę. 

Radny Robert Wójcik wyraził zgodę. 

 

Pozostali Radni innych propozycji nie zgłosili. 
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Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że lista kandydatów została zamknięta 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie uchwały w sprawie powołania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łowiczu, ustalenia składu liczbowego 

i osobowego. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 
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13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr II/9/2018 

 

4/ Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Łowiczu – przedstawił Przewodniczący Rady Henryk Zasępa. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Dariusz Dzik zaproponował Radnego Józefa Szczepanika na Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radny Józef Szczepanik wyraził zgodę. 

Radna Zofia Kroc zaproponowała Radną Zofię Wielemborek na Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków. 

Radna Zofia Wielemborek nie wyraziła zgody.  

 

Pozostali Radni  innych propozycji nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 
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16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że lista kandydatów została zamknięta 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr II/10/2018 

 

5/ Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Łowicz na lata 2018-2024 wraz z autopoprawką - przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik 

Miasta. 

(stanowi załącznik) 
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Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2018-2024 wraz z autopoprawką. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka wstrzymał się od głosu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski wstrzymał się od głosu. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc wstrzymała się od głosu.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska wstrzymał się od głosu. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 

16. Radny Jacek Wiśniewski wstrzymał się od głosu. 

17. Radny Jakub Wolski wstrzymał się od głosu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

14 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 

U c h w a ł ę  Nr II/11/2018 

 

6/ Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2018 rok - przedstawił Pan 

Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2018-2024 wraz z autopoprawką. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował przeciw. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował przeciw. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała przeciw.  
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10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował przeciw. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował przeciw. 

17. Radny Jakub Wolski głosował przeciw. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

14 „za”, 6 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 

U c h w a ł ę  Nr II/12/2018 

 

7/ Projekt uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji Stypendialnej powoływanej przez 

Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów osobom 

zajmującym się twórczością artystyczną – przedstawił Michał Zalewski  Kierownik Biura Kultury 

Sportu Turystyki  i Organizacji Pozarządowych. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Michał Trzoska zagłosił Radnego Krzysztofa Igielskiego.  

Radny Krzysztof Igielski wyraził zgodę. 

Radny Krzysztof Olko zgłosił Radną Zofię Wielemborek i Radnego Roberta Wójcika. 

Radna Zofia Wielemborek wyraziła zgodę.  

Radny Robert Wójcik wyraził zgodę. 

Radna Zofia Kroc zaproponowała Radnego Jacka Wiśniewskiego. 

Radny Jacek Wiśniewski wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zapytał Pana Michała Zalewskiego, Kierownika 

Biura Kultury Sportu i Turystyki, czy w Komisji Stypendialnej może być 4 Radnych. 

Pan Michał Zalewski, Kierownik Biura Kultury Sportu, Turystyki i Organizacji 

Pozarządowych poinformował, że w Komisji Stypendialnej może być tylko 3 Radnych. 

Radny Robert Wójcik zrezygnował z Komisji Stypendialnej. 

 

Pozostali Radni  innych propozycji nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów do 

Komisji Stypendialnej. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 
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5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska zamknęła listę kandydatów 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie 

wyboru radnych do Komisji Stypendialnej powoływanej przez Burmistrza Miasta Łowicza do 

rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów osobom zajmującym się twórczością artystyczną. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  
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20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr II/13/2018 

 

8/ Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Łowicza, obszar urbanistyczny Zielkówka, fragment położony przy ul. Kaliskiej –

przedstawiła Pani Anna Gajewska, Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie  projektu uchwały w sprawie 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, obszar 

urbanistyczny Zielkówka, fragment położony przy ul. Kaliskiej. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek nie brała udziału w głosowaniu. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr II/14/2018 
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9/ Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Łowicza, obszar urbanistyczny Kostka, fragment położony przy ul. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego – przedstawiła Pani Anna Gajewska, Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, 

Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie  projektu uchwały w sprawie 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, obszar 

urbanistyczny Kostka, fragment położony przy ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował przeciw. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki wstrzymał się od głosu.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek nie brała udziału w głosowaniu. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

16 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 

U c h w a ł ę  Nr II/15/2018 

 

10/ Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Korabka, obszar położony przy 

ul. Warszawskiej – przedstawiła Pani Anna Gajewska, Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, 

Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru 

urbanistycznego Korabka, obszar położony przy ul. Warszawskiej. 
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1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek nie brała udziału w głosowaniu. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr II/16/2018 

 

11/ Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Łowicka Wieś, obszar położony w rejonie ulic: 

Prymasowskiej, Jana Pawła II i Tuszewskiej – przedstawiła Pani Anna Gajewska, Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie  projektu uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru 

urbanistycznego Łowicka Wieś, obszar położony w rejonie ulic: Prymasowskiej, Jana Pawła II 

i Tuszewskiej. 

 

1. Radny Lech Aniszewski wstrzymał się od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował za. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  



17 

 

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek nie brała udziału w głosowaniu. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr II/17/2018 

 

12/ Projekt uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie miasta Łowicza – przedstawił Pan Paweł Gawroński, Naczelnik Wydziału 

Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Łowicza. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował za. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała za.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował za.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował za. 

15. Radna Zofia Wielemborek nie brała udziału w głosowaniu. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował za. 

17. Radny Jakub Wolski głosował za. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za.  
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19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr II/18/2018 

 

13/ Projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Instytutu Pamięci Narodowej – Komisja 

Ścigania Zbrodni przeciwko Narodowi Polskiemu i Wojewody Łódzkiego w celu  uzyskania  

zgody na zmianę nazwy ulicy w Łowiczu z „ul. Żołnierzy Niezłomnych” na „ul 17 –go stycznia 

1649r.”– przedstawił Radny Krzysztof Janicki. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie 

wystąpienia do Instytutu Pamięci Narodowej – Komisja Ścigania Zbrodni przeciwko Narodowi 

Polskiemu i Wojewody Łódzkiego w celu uzyskania zgody na zmianę nazwy ulicy w Łowiczu 

z „ul. Żołnierzy Niezłomnych” na „ul 17 –go stycznia 1649r.”. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował za. 

2. Radny Marek Boroski głosował za. 

3. Radny Grzegorz Durka głosowała przeciw. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował za. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała za. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował przeciw. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował za.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował za.  

9. Radna Zofia Kroc wstrzymała się od głosu.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował za. 

11. Radny Leszek Plichta głosował przeciw.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował za. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował za. 

14. Radny Michał Trzoska głosował przeciw. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała za. 

16. Radny Jacek Wiśniewski wstrzymała się od głosu. 

17. Radny Jakub Wolski głosował przeciw. 

18. Radny Robert Wójcik głosował za  

19. Radny Henryk Zasępa głosował za.  

20. Radny Tadeusz Żaczek głosował za. 

 

13 „za”, 5 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr II/19/2018 
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Ad. 5  

Informacja Burmistrza Miasta Łowicza dot. zgłoszonych żądań wynikających z art. 36 ust.  

1-3 i ust. 5 oraz wydanych decyzji na podstawie art. 37 ust.6 i 7 ustawy z dnia 27 marca 2003 

r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. Dz.U. z 2018 r. poz. 1945). – 

przedstawiła Anna Gajewska, Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rolnictwa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że Rada Miejska przyjęła 

Informację Burmistrza Miasta Łowicza dot. zgłoszonych żądań wynikających z art. 36 ust. 1-3 i ust. 

5 oraz wydanych decyzji na podstawie art. 37 ust.6 i 7 ustawy z dnia  27 marca 2003 r. 

o planowaniu  i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. Dz.U. z 2018 r. poz. 1945). 

 

Ad. 6 

Informację o działaniach w okresie między Sesjami – przedstawił Pan Krzysztof Kaliński 

Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Rada Miejska przyjęła Informację o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 7. 

Interpelacje, zapytanie, sprawy różne. 

 

Radny Robert Wójcik złożył interpelacje w imieniu Klubu Radnych Łowickie.pl w sprawie: 

 udzielenia bonifikaty osobom fizycznym będącymi właścicielami budynków mieszkalnych 

jednorodzinnych lub lokali mieszkalnych lub spółdzielniom mieszkaniowym bonifikaty od 

opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntu 

zabudowanego na cele mieszkaniowe w prawo własności tego gruntu; 

 powołania Gminnej Rady Seniorów; 

 podjęcia aktywnych działań związanych z wykupieniem terenu od PKP, przed dworcem 

kolejowym Łowicz Przedmieście;  

 powołania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego jako organu konsultacyjno-

doradczego; udzielenia bonifikaty osobom fizycznym będącymi właścicielami budynków 

mieszkalnych jednorodzinnych lub lokali mieszkalnych lub spółdzielniom mieszkaniowym 

bonifikaty od opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

gruntu zabudowanego na cele mieszkaniowe w prawo własności tego gruntu;  

(stanowią załączniki) 

Radny Michał Trzoska złożył zapytania: 

 na jakim etapie jest wpisanie uroczystości „Bożego Ciała” w Łowiczu na międzynarodową listę 

dziedzictwa niematerialnego UNESCO; 

 w sprawie przygotowania pisemnej informacji na temat spółki „Zakład Utrzymania Miasta” 

sp. z o. o.; 

 w sprawie przygotowania pisemnej informacji na temat Związku Międzygminnego „Bzura”; 

(stanowią załączniki) 

Radny Lecha Aniszewski złożył zapytania:  

 w sprawie zakupu wiaty autobusowej i ławek na ul. Łęczyckiej; 
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 w sprawie rezygnacji z pokazów sztucznych ogni w Sylwestra i przeznaczenia tych środków na 

rzecz zwierząt bezdomnych; 

 w sprawie zbędnego zakupu Jaja Wielkanocnego na Plac Nowy Rynek w 2019 roku. 

 w sprawie wybudowania wiaty rowerowej przy SP nr 2 (wniosek do budżetu miasta na 2019 

rok);  

 w sprawie zakupu 5 czujników jakości powietrza (wniosek do budżetu miasta na 2019 rok); 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że wpłynęło pismo od mieszkańca Łowicza 

w sprawie braku odpowiedzi na jego pismo. Poinformował, że odpowiedź została udzielona przez 

Panią Marie Więckowską Sekretarz Miasta. 

Poinformował, że wpłynęła informacja wojewódzkiego inspektora ochrony środowiska o stanie 

środowiska na obszarze województwa w formie Raportu o stanie środowiska w województwie 

łódzkim w 2017 roku.  Można się z nim zapoznać w Biurze Rady Miejskiej. 

Poinformował, że wpłynęły dwa pisma w sprawie zwiększenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych o zawartości alkoholu do 4,5% oraz piwa. W związku z tymi 

pismami zostanie przedstawiony odpowiedni projekt uchwały na posiedzeniach Komisji Rady 

miejskiej w Łowiczu.  

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że następna Sesja Rady 

Miejskiej odbędzie się w dniu 14 grudnia 2018 roku (piątek) o godzinie 14.30.  

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach. 

Na tym zakończono obrady II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Protokołowała: 

 

Katarzyna Marczak 

Inspektor 

Przewodniczący Rady: 

 

Henryk Zasępa

 

 

 


